
Referat styremøte i Håndballgruppa 25.05.23

Tilstede:
Sindre Oterhals (leder), Gitte Iren Søberg Dahlen (leder sportslig) ,Torstein Engan
(dommeransvarlig), Marte Killingmo Tronsmed( kasserer), Steinar Sandnes (medlem
sportslig) Danie Ryen (materialforvalter) og Arne Frisvold (sekretær).

Saker årshjul for mai mnd ble gjennomgått.
- Sindre gjorde gjennomgang av sportsadmin.
- Linn Eva Kolstad er superbruker på sportsadmin/ min idrett viss vi trenger hjelp.
- Sonen trenger at kontaktinformasjonen på Røros Il håndball sin hjemmeside blir

oppdatert. Terje Elven ved Ren Røros må kontaktes for bistand. Arne gjør det.
- Gitte Hører med Marte på sonen i forhold til å bli lagt inn med riktig rolle i

sportsadmin.
- Ble drøftet i forhold til fakturaer, ligger en del fakturaer hvor det ikke er mottatt

betalinger. Noen av disse er gamle fakturaer som skal slettes da de er feil. Marte ser
på dette.

- Torstein sjekker ut i forhold til “DU”
- Gitte tar kontakt med Monica i forhold til om Kolstad kan brukes for Kickoff Håndball.
- Danie gjør en siste sjekk i forhold til RCM dugnaden.
- Danie drøfter at det har kommet inn ønske(r) fra lag om å få spillernavn på drakter.

Ble drøftet rundt kostnad på dette. Konklusjon: Det blir opp til hvert lag å stå for
finansieringen viss de ønsker å ha spillernes navn på draktene. (Kan for eksempel
finansieres gjennom dugnad, og man kan bruke det beløpet som hvert lag får til fri
disposisjon viss ønskelig).

- Danie undersøker med Sport 1 hva som er prisen for å få drakt med navn som svar
til de som ønsker dette.

- Gitte/Steinar informerte om at sonen vil ta et fysisk møte med oss for å gi bedre
informasjon om klubbhus.

- Gitte/ Steinar informerte om at under VM Håndball arrangeres Håndballforum.
Håndballgruppa får dekt utgiftene for deltagelse for en person på håndballforumet.
Påmeldingsfrist er 20.09.23. Ble drøftet at det er hensiktsmessig at to personer drar
og at håndballgruppa dekker utgiftene for en person. Konklusjon: Gitte og Steinar
representerer håndballgruppa under håndballforumet.

- Ble drøftet at trenerne må fylle ut treneratest på min idrett. Sindre godkjenner disse.
- Steinar sjekker ut i forhold til politiattest på trenerne.
- Gitte/Steinar drøftet at det er ønskelig med både trenerkurs og dommerkurs til

høsten.
- Torstein sprer budskapet om dommerkurs og sjekker ut hvor mange som er

interessert.
- Martine i sonen er kontaktperson i forhold til dommerkurs.
- Gitte hører med Monica om det er kommet til noen flere i styret. Trenger et medlem

som kunne ha administrert sportsadmin.
- Ble drøftet i forhold til valg av ny reisecup
- Gitte/Steinar tar en runde med trenerne i forhold til ønsker for ny reisecup.
- Marte oversender budsjett/ regnskap til Gitte.

Referat Arne Frisvold




